

2018
愛贏要發



SANDS REWARDS LIFESTYLE
FESTIVE DRAW
SERIES
金沙尊赏时尚佳节抽奖系列

TERMS & CONDITIONS

MarinaBaySands.com/SandsRewardsLifeStyle



Sands Rewards LifeStyle Festive Draw Series consists of 2 components – Lucky Draws and Administrative Fee Waiver.

- The Sands Rewards LifeStyle Festive Draw Series will take place on 30 & 31 March, 30 April & 1 May, 12 & 13 May, 15 & 16 June, 8 & 9 August, 5 & 6 November, and 10 & 11 November 2018 (i.e. a total of 14 draw days).
- All registered Sands Rewards LifeStyle (“SRL”) members who have completed the sign-up process at any membership counter in Marina Bay Sands Pte Ltd (“MBS”) and are in good standing (each, a “Member” and collectively, “Members”) are eligible to participate.

A. LUCKY DRAWS

- All members are entitled to one (1) initial free Lucky Draw chance (each, a “Chance”). Every subsequent chance will require members to make a \$50 nett spend at any Sands Rewards Outlet in MBS, during the Chance Earning Period. Nett spend refers to any spend excluding goods and services tax and service charge, made by cash, NETS, Members’ own credit card, debit card or redemption of Destination Dollars.

1 st Chance	Subsequent Chance(s)	Chance Earning Period
FREE	\$50 nett spend for every chance	From 12:00am on 1 January 2018 to 5:15pm on each draw date

- All transactions must be completed before 5:15pm on each draw date to be considered as spend and chance eligibility for that day’s draw.
- There is no limit to the number of lucky draw chance(s) that can be earned in each lucky draw.
- Eligible Members who wish to participate in the Lucky Draws will need to visit any SRL kiosk located in MBS during the Chance Activation Period to activate their Chance from 10:00am till 30 minutes prior to each draw timing.

Draw Dates	Chance Earning Period	Chance Activation Period
30 & 31 March, 30 April & 1 May, 12 & 13 May, 15 & 16 June, 8 & 9 August, 5 & 6 November, 10 & 11 November 2018	From 12:00am on 1 January 2018 to 5:15pm on each draw date	10:00am to 30 minutes prior to each draw timing

(i) SPECIAL DRAW

- There will be one (1) Special Draw conducted at the promotion area located at the Level B1 Event Area (above Sampan Rides (“Event Area”)) at 5:00pm on each draw date (a total of one (1) lucky draw on each draw date).
- Eighty (80) random membership account numbers (“Special Draw Members”) will be drawn and announced on the draw date (excluding 10 & 11 November) to win \$88 Destination Dollars each. For the draws held on 10 & 11 November, one hundred and sixty (160) Special Draw Members will be drawn and announced on each draw date to win \$88 Destination Dollars each.
- Special Draw Members must redeem their prizes at any SRL kiosk from 7pm on each draw date till 11:59pm on the following day. Failure to do so will result in the member forfeiting his/her prize and the member will not be considered as a “Winner” of the promotion.

- Special Draw Members who are selected for the Special Draw will also be eligible to win the same day’s Finale Draw which is conducted at 6:00pm.

(ii) FINALE DRAW

- There will be one (1) Finale draw conducted at the Event Area at 6:00pm on each draw date (a total of one (1) lucky draw on each draw date).
- A total of eight (8) random membership account numbers will be drawn and announced at each draw (“Selected Members”).
- Selected Members must approach the Event Area before 7:00pm on each draw date and proceed to select a prize through a random draw method (e.g. wheel spin, punch box, mystery envelopes, pod, etc.) determined by MBS. Failure to approach the Event Area within the requisite time will result in the members forfeiting their opportunity to win any prizes pursuant to the draw and will not be considered as a “Winner” of the promotion.
- No redraw will be conducted for each initial Selected Member who has not identified him/herself at the Event Area before 7:00pm of each draw date.

PRIZE STRUCTURE

30 & 31 March, 30 April & 1 May, 12 & 13 May, 15 & 16 June, 8 & 9 August, 5 & 6 November	10 & 11 November
\$18,888	\$37,776
\$5,888	\$11,776
\$1,288	\$2,576
\$588	\$1,176
\$388	\$776

*Prize may include Hotel Credits, Food & Beverage vouchers, Destination Dollars, etc.

- Selected Members are required to present their valid Singapore NRICs or passports and membership cards in person for verification upon claiming of prize.
 - All claimed lucky draw prizes (in Destination Dollars) will be credited into their account within 48 hours.
- ### B. ADMINISTRATIVE FEE WAIVER
- Members are required to present their SRL card to redeem Destination Dollars for purchase of any merchandise at any Sands Rewards Outlet in MBS. The standard administrative fee for redemption of Destination Dollars will be waived during the Promotional Dates.
 - All transactions must be personally made by the member. For verification purposes, Members must produce their valid government-issued photo identification (e.g. Singapore NRIC or passport) together with their membership card at the point of sale.

GENERAL

- MBS may, in its sole and absolute discretion, award additional bonus lucky draw Chances (“Bonus Chances”) to eligible Members.

- Bonus Chances shall operate in the same manner as any other Chance. Bonus Chances are awarded at random and not according to any Members’ spending amount during the Chance-Earning Period.

- Only Members in possession of SRL membership cards with their names and photographs printed on their card will be able to participate in the Promotion.
- Selected Members whose Sands Rewards accounts will accumulate more than the maximum \$100,000 Reward Dollars must agree to sign and abide by the rules set forth in “Sands Rewards LifeStyle Festive Draw Series” Winner’s Letter.
- All gifts/prizes are non-transferable, non-exchangeable and non-reimbursable and are subject to availability. The gifts/prizes may not be sold or used for any commercial purpose, including but not limited to any use of which the Member would be entitled to collect fees or receive any remuneration. MBS will be under no obligation to replace any gifts/prizes that are not utilised by the winners before any expiry date as may be stipulated by MBS.
- MBS is not responsible for (a) electronic transmission errors or delays resulting in an inability to participate or other losses, (b) theft or destruction of or unauthorised access to or alterations of entry materials, or for technical, hardware, software failures of any kind, (c) lost or unavailable connections, or delayed computer transmissions, whether caused by MBS, users, or by any of the equipment or programming associated with or utilised in the Promotion or by any technical or human error which may occur in the processing of submissions which may limit, restrict, or prevent a participant’s ability to participate in the Promotion, or (d) any loss of opportunity to participate in the Promotion for any reason whatsoever.
- The following parties are not eligible to participate in this event: (i) advertising agencies and affiliates of MBS; (ii) employees of MBS tenanted retailers; and (iii) employees of MBS and their immediate family members. It shall be the duty of employees of MBS to inform their immediate family members that they are not eligible to participate in the Promotion. MBS reserves the right to refuse to issue a prize to a winner determined to be non-eligible.
- By participating in the Promotions, each SRL member confirms and agrees to the privacy policy as stated on <http://www.marinabaysands.com/policy.html>. By participating in the Promotion, the member, at any time, without any fee or other form of compensation for an unlimited period of time:
 - grants MBS permission for his/her entry to be published on MBS’ websites, in print materials, radio broadcasts, and displayed on MBS’ Facebook Page, Instagram, Twitter or any other social media pages.
 - grants MBS permission to use his/her name and other personal details, photographs, videotapes or any likeness of him/her, for feedback, promotional, advertising, marketing and/or publicity purposes and to have his/her submitted name posted on MBS’ websites, in print materials, radio broadcasts, displayed on MBS’ Facebook Page, Twitter and/or any other social media pages used by MBS.

- Members agree to comply with the Promotion’s Terms & Conditions as well as the Terms & Conditions of Sands Rewards LifeStyle Programme. Participation in and usage of certain prizes will be subject to terms and conditions in a prize letter which will be provided to the winners upon collection of the prize.

- MBS may revise, alter or discontinue any part of the Promotion and may revise, alter or delete any Terms and Conditions at any time without prior notice. Any Member found cheating will be disqualified from the Promotion and rendered ineligible for prizes. MBS reserves the right to disqualify any Members from the Promotion for fraud, manipulation or other related issues, including providing false information (such as fake account(s), personas or photos) or for deliberately withholding information.

- MBS reserves all rights in relation to the Promotion, including but not limited to the right to postpone, temporarily halt, or terminate the Promotion, draws or to adjust the prize structure, type and distribution in its sole and absolute discretion. MBS shall not be held liable for (i) any delay in performing or partial or total failure to perform any of their obligations to the winners under the Terms and Conditions applicable to the Promotions if such delay or failure is caused by circumstances beyond the reasonable control of MBS, its respective divisions, affiliates, authorised dealers/distributors, agents, suppliers of the Prize(s), including without limitation delays, changes, disruptions, cancellations, diversions or substitutions howsoever caused including without limitation as a result of war, terrorist action or threatened terrorist action, strikes, hostilities, civil commotions, accidents, fire, flood or natural catastrophes. MBS shall not be obliged to give any reason or enter into any correspondence with any persons on any matter concerning the Promotions. MBS is under no obligation to exploit the Promotions in any media.

- MBS shall have the final right of interpretation of the Terms and Conditions applicable to the Promotion. Members who fail to comply with any of such Terms and Conditions will have their prize(s) forfeited.

- Each participating SRL member agrees to release, discharge, and hold harmless MBS, its parent companies, affiliates, directors, officers, employees or agents from any and all claims including, without limitation, claims for slander, libel, defamation, violation of rights of privacy, publicity, personality, and/or civil rights, depiction in a false light, intentional or negligent infliction of emotional distress, copyright infringement, and/or any other tort and/or damages arising from or in any way relating to the submission of an entry, participation in the Promotions, and/or the use of the SRL member’s provided details and/or likeness in connection with the Promotions, or the promotion thereof in all media now known or hereafter devised. By participating in the Promotions or accepting and/or using the prizes, the SRL member agrees that MBS shall not be responsible, and that no claim relating to any losses or injuries (including special, indirect and consequential losses) shall be asserted against MBS, its parent companies, affiliates, directors, officers, employees or agents for any and all losses, damages, rights, claims and actions of any kind resulting from or related to the SRL member’s participation or inability to participate in the Promotions or the use, misuse or inability to use the prize or any portion thereof, including without limitation, personal injuries, death and property damage.

- Each SRL member shall indemnify MBS against any losses, claims, demands, liabilities, costs and expenses for personal injury or death, loss, damage to property, breach of any obligations, warranty or representation, intellectual property infringement claims, fines and penalties, which may be imposed on or which MBS may suffer or incur or which may be made, instituted or asserted against MBS arising out of or by reason of negligent acts, omissions, fraud, wilful misconduct, or a breach of obligations, covenants, representations or warranties by the member in connection with this Promotion.

- The Chinese version of the Terms and Conditions are only provided for reference. In the event of conflict between the Chinese and English version of the Terms and Conditions, the English version shall prevail.



2018
愛贏要發

**SANDS REWARDS LIFESTYLE
FESTIVE DRAW
SERIES**
金沙尊赏时尚佳节抽奖系列

条款及条件

MarinaBaySands.com/SandsRewardsLifeStyle



金沙尊赏时尚佳节抽奖系列包含两个部分

— 幸运抽奖及免付行政费。

- 金沙尊赏时尚佳节抽奖系列将于以下日期举行: 2018年3月30日及31日、4月30日及5月1日、5月12日及13日、6月15日及16日、8月8日及9日、11月5日及6日, 以及11月10日及11日(即共14个抽奖日)。
- 所有在滨海湾金沙私人有限公司(“滨海湾金沙”)的任何会员柜台完成会籍申请并遵守会章的金沙尊赏时尚会员(“会员”), 均有资格参加此推广活动。

A. 幸运抽奖

首次机会	额外机会	机会赚取期
免费	净额消费\$50, 可获得1次机会	2018年1月1日, 凌晨12时至每个抽奖日傍晚5时15分

- 所有交易须在每个抽奖日傍晚5时15分之前完成, 才可视为合格消费及机会, 以参加当日抽奖。
- 参加每次幸运抽奖所赚取的机会将不受限制。
- 欲参加幸运抽奖的合格会员, 需在抽奖机会启动时间, 于早上10时至每次抽奖开始前的30分钟到滨海湾金沙的任何金沙尊赏时尚电子站启动其抽奖机会。

抽奖日期	机会赚取期	抽奖机会启动时间
2018年3月30日及31日、4月30日及5月1日、5月12日及13日、6月15日及16日、8月8日及9日、11月5日及6日, 以及11月10日及11日	2018年1月1日, 凌晨12时至每个抽奖日傍晚5时15分	于早上10时至每次抽奖开始前的30分钟

(i) 特别抽奖

- 于每个抽奖日傍晚5时, 在B1层活动区(舢舨游船楼上) (“活动区”) 将举行1次特别抽奖(每个抽奖日共举行1次抽奖)。
- 每个抽奖日(不包括11月10日及11日) 将随机抽选及公布80个会员号码(“特别抽奖会员”), 各可赢取\$88度假胜地奖赏。于11月10日及11日举行的抽奖, 于每个抽奖日抽选及公布的160名特别抽奖会员, 将各可赢取\$88度假胜地奖赏。

- 特别抽奖会员需于每个抽奖日晚上7时至隔天晚上11时59分之间到任何金沙尊赏时尚电子站领奖, 否则将导致其奖品作废, 且不视为此推广活动的得奖者。

- 在特别抽奖中被抽选的特别抽奖会员, 也将可以参加同一天傍晚6时举行的终极抽奖并赢奖。

(ii) 终极抽奖

- 于每个抽奖日傍晚6时, 在活动区将举行1次终极抽奖(每个抽奖日共举行1次抽奖)。
- 每个抽奖将随机抽选及公布8个会员号码(“被抽中的会员”)。
- 被抽中的会员须于每个抽奖日, 晚上7时前抵达活动现场, 并通过滨海湾金沙决定的随机抽奖方式(如幸运轮盘、幸运球、神秘信封等) 选择奖品。若无法在指定时间内抵达活动区, 将导致会员丧失机会赢取此抽奖的任何奖品, 且不视为此推广活动的得奖者。
- 若任何最初被抽中的会员未能在每个抽奖日晚上7时前抵达活动区确认身份, 将不重新进行抽奖。

奖品结构

3月30日及31日、4月30日及5月1日、5月12日及13日、6月15日及16日、8月8日及9日、11月5日及6日	11月10日及11日
\$18,888	\$37,776
\$5,888	\$11,776
\$1,288	\$2,576
\$588	\$1,176
\$388	\$776

* 奖品可包括酒店奖励、餐饮券、度假胜地奖赏钱等。

- 被抽中的会员在领奖时需出示其有效新加坡身份证或护照, 以及会员卡以作身份验证。
- 所有已领取的抽奖奖品(以度假胜地奖赏钱形式送出)将于48小时内记入该得奖者的账户。

B. 免付行政费

- 会员在滨海湾金沙的任何金沙尊赏商户购买任何商品时, 需出示其金沙尊赏时尚卡以使用度假胜地奖赏钱。在活动推广期间使用度假胜地奖赏钱时, 将无须缴付标准行政费。
- 会员须亲自进行所有交易。会员须在付款时出示其有效的政府签发的附照片身份证件(如新加坡身份证或护照), 以及其会员卡以作身份验证。

一般条款及条件

- 滨海湾金沙可凭其酌处权将额外幸运抽奖机会(“额外机会”) 发给合格会员。
- 额外机会与任何其他机会的操作形式相同。额外机会将随机送出, 且不依据任何会员在机会赚取期内的消费额而定。
- 唯有持有附上其姓名和照片的金沙尊赏时尚卡之会员, 才可以参加此推广活动。
- 若被抽中的会员的金沙尊赏时尚账户将累积超过最高限额\$100,000奖励, 须同意遵守并签署“金沙尊赏时尚佳节抽奖系列” 得奖通知书内所示的条例。
- 所有礼品/奖品不可转让他人、替换或兑换现金, 且视供应情况而定。礼品/奖品不可转售或作为任何商业用途使用, 包括但不限于让会员获取收费或获得任何报酬的使用。滨海湾金沙将无义务在滨海湾金沙所设定的任何截止日期前, 替换任何未被得奖者使用的礼品/奖品。
- 滨海湾金沙将不对以下事项承担责任: (a) 电子传送误差或延误, 以致无法参与活动或其他损失; (b) 偷窃、破坏、未经授权使用或修改的参加资料, 或任何的技术、硬件、软件故障; (c) 遗失或无法提供的连接系统, 或延误的电脑传送承担责任。当中包括可能限制传送程序或防止参加者参与此推广活动, 由滨海湾金沙、使用者或任何与推广活动相关的设备或器材或任何技术或人为失误所造成的问题; 或(d) 出于任何原因而失去任何参与推广活动机会。
- 以下各方不允许参加此推广活动: (i) 滨海湾金沙的指定广告公司和附属公司; (ii) 滨海湾金沙的承包零售商; 以及(iii) 滨海湾金沙的员工与他们的直系家属。滨海湾金沙的员工必须通知他们的直系家属不允许参加此推广活动的规则。若得奖者未符合资格获奖, 滨海湾金沙保留权利拒绝送出奖品给得奖者。
- 参加此推广活动即表示每名金沙尊赏时尚会员确认及同意 <http://www.marinabaysands.com/policy.html> 上所声明的隐私权政策。参加此推广活动的会员需要随时允许以下行为(无任何费用或其他形式补偿):
 - 允许滨海湾金沙在滨海湾金沙网站、印刷材料、电台广播及滨海湾金沙面簿页面、Instagram、Twitter或任何其他社交媒体页面上发布该会员参与此活动的信息。
 - 允许滨海湾金沙使用其姓名和其他个人信息、照片、录影带或其他会员资料, 用于反馈、推广、广告、营销和/或宣传目的, 及通过滨海湾金沙网站、印刷材料、无线广播、滨海湾金沙面簿页面、Twitter及/或任何其他滨海湾金沙使用的社交媒体页面发布其会员姓名。
- 会员同意遵守此推广活动的条款及条件及金沙尊赏时尚计划的条款及条件, 而一些奖赏的参与及使用将附带条款及条件, 详情将于会员领奖时所获取的领奖信函上说明。

- 滨海湾金沙有权随时修改、修订或中止推广活动的任何部分, 以及修改、修订或删除任何条款及条件, 而无须事先通知。若任何会员被发现欺骗嫌疑, 将被取消参加此推广活动的资格, 并不可领取奖品。滨海湾金沙保留权利因会员欺诈、操纵或其他相关问题, 包括提供不实资料(假账户、个人资料或照片) 或刻意隐瞒详情, 而取消其会员参加此推广活动的资格。
- 滨海湾金沙对推广活动保留唯一及绝对的酌情权, 包括但不限于延期、暂停或撤销此推广活动, 或对奖品分配和任何与之相关事宜做出安排调整。若得奖者在此条款下应获得的在滨海湾金沙、其各别部门、相关单位、授权经销商/分销商、代理、奖品供应商无法控制的范围内因某种原因被延迟或部分或完全无法兑现, 滨海湾金沙将不对此承担责任。所述原因包括但不限于因战争、恐怖行动或恐吓性恐怖行动、抗议罢工、抗争、社会骚动、意外、火灾、水灾或自然灾害所造成的延迟、改动、中断、取消、转换、替代行为。滨海湾金沙将无义务对有关此推广活动的任何事宜提供任何理由或与任何人商榷有关事宜。滨海湾金沙将无义务在任何媒体利用此推广活动进行宣传。
- 滨海湾金沙对此推广活动的条款及条件保留最终解释权。若会员违反任何所述条款及条件, 则该会员所获得的奖品将被取消。
- 每名会员将同意免除滨海湾金沙及其母公司、关联公司、董事、雇员或代理的任何及所有索偿责任, 包括但不限于任何关于提呈参加名额、参加此推广活动及/或使用会员所提供的资料及/或与此推广活动关联的事宜或媒体上报道的现有或尚未发现的此推广活动中, 所造成的口头诽谤、书面诽谤、诋毁、侵犯隐私、公众利益、个人及/或公民权利、错误引述、故意导致精神痛苦、侵犯版权, 及/或任何引致的侵权行为及/或损害。参与此推广活动或接受和/或使用奖品, 意味着会员同意不会因有关会员参加或无法参加此推广活动或错误使用或无法使用奖品或部分奖品导致的任何损失、损害、权利、诉讼和行为(包括但不限于人身伤害和财产损失) 向滨海湾金沙及其母公司、关联公司、董事、雇员、代理提出任何有关损失或损害(包括特殊、间接和从属损失) 的索赔请求。
- 若因会员在参与推广活动的过程中出现过失、疏忽、欺诈、故意不当行为, 或违反义务、契约、陈述或保证而导致滨海湾金沙酒店有限公司被强制实施、遭受、面临、裁定或判决滨海湾金沙酒店有限公司需对人身伤害、死亡、财产损失、受损、违反任何义务、保证或陈述、知识产权侵权索赔、罚款和罚金承担任何损失、索赔、要求、债务、成本和费用, 会员应对滨海湾金沙进行赔偿。
- 此条款及条件的中文版本仅供参考。若此条款及条件的中文版本和英文版之间存在冲突, 应以英文版本为准。